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KLASA:  026-02/21-01/31 
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Rijeka,  22. rujna 2021. 
 

ZAPISNIK  
SA 23. SJEDNICE VMO GRAD TRSAT 

 

23. sjednica VMO Grad Trsat održana je 22. rujna  2021. (srijeda) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Grad Trsat, Trg Viktora Bubnja 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Igor Šepić, predsjednik VMO 
- Barbara Udovičić Papeš, zamjenica predsjednika VMO 
- Tomislav Peroković, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Grad Trsat 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Anđelka Jurašić Mikašinović, članica VMO 
- Hrvoje Burić, član VMO 
 
Zapisnik sa 22. sjednice VMO Grad Trsat usvojen je jednoglasno.  
 
Za sjednicu je predložen slijedeći 

 
DNEVNI RED 

 

1. Rebalans Financijskog plana Vijeća MO Grad Trsat 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

Vijeće MO Grad Trsat je na svojoj 23. sjednici održanoj dana 22. rujna 2021. godine, uz 
suglasnost Odjela za gradsku samoupravu i upravu, donijelo zaključak da se s obzirom na 
situaciju vezanu za pandemiju virusa COVID-19 i posljedice pandemije odustaje od dijela 
programske aktivnosti Dani Trsata  (turnir u pikadu) te su rebalansom umanjene planirane 
pozicije Financijskog plana MO Grad Trsat za 2021. godinu kako slijedi:  

 

 pozicija PR02500 (intelektualne i osobne usluge) sa 7.300,00 kn umanjuje se na 
2.800,00 kn 

 pozicija PR02501 (ostale usluge) sa 0,00 kn uvećava se na 4.500,00 kn 

 pozicija PR02502 (reprezentacija) sa 2.500,00 kn umanjuje se na 1.800,00 kn 

 pozicija PR02503 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) sa 3.550,00 kn 
umanjuje se na 3.250,00 kn 

Ukupna vrijednost programa Dani Trsata smanjena je sa 14.100,00 kn na 13.100,00 kn. 



Zaključak: 
Ovim Rebalansom ukupna vrijednost Financijskog plana MO Grad Trsat za 2021. 
godinu, umanjuje se sa 24.350,00 kn na 23.350,00 kn. 

 
 
 

AD 2 
 AD 2.1. 

 Tajnica MO Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o zahtjevu građana da se uredi zelenilo uz 
stube pored crkve Sv. Jurja (prema Bošketu). Također, traženo je uređivanje zelenila u 
blizini trafostanice na Bošketu. Zahtjev je proslijeđen nadležnim službama na postupanje. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
  
 
 AD 2.2. 

 Tajnica MO Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o pritužbi BK Trsat na neugodne mirise iz 
spremnika za otpad koji se nalaze u Nugentovom parku. Prijava je proslijeđena nadležnim 
službama KD Čistoća te je dobiven odgovor kako će se postojeći spremnici po potrebi 
zamijeniti s novima, a uzrok neugodnim mirisima je nepropisno odlaganje animalnog i 
prehrambenog otpada iz obližnjih ugostiteljskih objekata.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  

 
 
 AD 2.3. 

 Tajnica MO Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o prijavi građana vezano za oštećenu i 
ruzinavu ogradu/rukohvat od Hrvatske čitaonice Trsat do Ulice Bošket. Građanin moli da 
se oštećenje sanira i da se ograda ofarba. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Prijedlog je poslan na obradu 

nadležnim službama u sklopu Malih komunalnih akcija za 2022. godinu. Po primitku 
obrađenih stavki Vijeće će odrediti konačnu listu prioritetnih komunalnih akcija za 
2022. godinu. 

  
 
 AD 2.4. 
 Tajnica MO Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o pritužbi građana vezano za zapuštene 

žardinjere na Frankopanskom trgu. Vijeće je u više navrata pisalo nadležnim službama da 
se žardinjere uklone ili saniraju no u protekle tri godine nije dobiven odgovor nadležnih 
službi tko je nadležan za uklanjanje istih. Komunalnom redarstvu i KD Čistoći ponovno je 
upućena molba da se žardinjere uklone s javne površine.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje.  
 
 
 AD 2.5. 

 Tajnica MO Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu Vijeća MO Zamet u kojem se 
traži potpora u nastojanju da se riješi problem s nepropisnim odlaganjem glomaznog 
otpada na javnim površinama. Kako navode u dopisu, Vijeće MO Zamet u više se navrata 
obraćalo nadležnim službama nakon što je uveden novi način odvoza glomaznog otpada 



po obračunskom mjestu korisnika, a nakon čega je primijećeno povećano nepropisno 
odlaganje takve vrsta otpada po javnim površinama. U dopisu predlažu Vijećima da se 
također obrate nadležnom odjelu Gradske uprave i  KD Čistoći kako bi se na razini 
cijeloga grada pokušao riješiti problem s nepropisnim odlaganjem glomaznog otpada.  

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Vijeće mjesnog odbora Grad 

Trsat podržava inicijativu VMO Zamet jer se susreće s istim problemom i na 
području mjesnog odbora Grad Trsat. Vijeće je u tekućoj godini više puta 
prijavljivalo nepropisno odložen glomazni otpad na javnim površinama nadležnim 
službama te smatra kako bi problem trebalo riješiti na razini cijeloga Grada.  

 
 
 
AD 3 
 AD 3.1. 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Igor Šepić, obavijestio je prisutne o nepropisno zaustavljenim 

vozilima kod kioska Tiska na Trgu Viktora Bubnja koji svakodnevno ometaju promet. 
Problem je prisutan tokom cijeloga dana, a zbog nepropisno parkiranih i zaustavljenih 
vozila ugrožena je sigurnost pješaka i vozača. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Vijeće je jednoglasno podržalo 

prijedlog da se pošalje dopis prometnom redarstvu i zatraži redovna ophodnja 
navedene lokacije kako bi se nesavjesni vozači sankcionirali.  

 
  
 AD 3.2. 

 Član Vijeća, gosp. Tomislav Peroković, obavijestio je prisutne o korovu u dječjem parku u 
Ul. Slave Raškaj. Ispod sprava za igru raste gusti korov koji se nakon uklanjanja od strane 
nadležnih službi KD Čistoća u kratkom vremenskom roku opet pojavi na istoj lokaciji. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Od nadležnih službi Direkcije 

zajedničkih komunalnih djelatnosti dobivena je informacija kako će se ispod sprave 
za igru postaviti antistres podloga koja će onemogućiti širenje korova.  

 
  

 AD 3.3. 

 Član Vijeća, gosp. Tomislav Peroković, obavijestio je prisutne o problemu prometovanja 
ulicama na Strmici. Zbog nedostataka nogostupa pješaci su svakodnevno izloženi 
opasnim situacijama u kojima vozači neprilagođenom brzinom ugrožavaju njihovu 
sigurnost. Također je prisutan i problem s nepropisno parkiranim vozilima koja 
onemogućavaju prometovanje koje je ionako otežano zbog nedovoljne širine kolnika. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Vijeće je donijelo jednoglasnu 

odluku da se sazove sastanak na temu prometne problematike sa nadležnim 
službama Rijeka prometa kako bi se pokušao riješiti problem s nepropisno 
zaustavljenim i parkiranim vozilima kao i problem neprilagođene brzine vozila.  
 

 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 
 



Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 

     
 
    Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
  Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Grad Trsat: 

 

                      Nika Pavlinić                                    Igor Šepić 
 


